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Každodenní e-mailová dávka vtipu a moudrosti. 

ČEZ a jeho 179 poslanců

V rozhovoru pro HN před dvěma roky vyprávěl Martin Roman, 
tehdejší generální ředitel ČEZu, jak má jeho firma ve sněmovně 

200 poslanců, a že je to tak správně. Kdeže předloňské sněhy jsou! 
Na začátku listopadu se ČEZu při projednávání změn návrhu 
zákona o veřejných zakázkách, které měly z jeho působnosti 

vyjmout subjekty jako je právě ČEZ, podařilo sehnat „pouze“ 
179 hlasů a jeden poslanec dokonce hlasoval proti. Toto výrazně 
disproporční hlasování znamená, že ČEZ a další podobné firmy 
nebudou muset zveřejňovat účel jednotlivých veřejných zakázek, 
vysvětlovat nastavení jejich kritérií, zveřejňovat smlouvy či vlast-

nické struktury subdodavatelů, ani vyplacené částky. Ačkoli si 
ministr pro místní rozvoj Karel Jankovský vysloužil označení 

„nástroj korupčníků“, byl to právě on, kdo odmítl výjimky
do návrhu zákona zahrnout. A tak musel nastoupit „starý dobrý“ 
Milan Urban z ČSSD a v hospodářském výboru Sněmovny to pro 
ČEZ „zařídit“. Nakonec to všechno může dopadnout tak, že ČR 
bude mít nejdokonalejší zákon o veřejných zakázkách, který se 

ovšem nebude vztahovat na největšího korupčníka.
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